

10 DAYS

8 NIGHTS

Amazing Turkey

Istanbul / Canakkale / Pergamon / Kusadasi / Pamukkale / Konya / Cappadocia / Ankara / Bolu

Day 1

Kuala Lumpur / Transit City / Istanbul

MOB D

Assemble at KLIA for your flight to Istanbul via Transit City. Upon arrival, transfer to hotel check in.

Day 2 Istanbul / Canakkale

BLD

This morning, enjoy a leisurely drive along the coast to *Canakkale*, visit the *ruins of Troy*. Once there, you will be greeted by a huge replica of the *wooden Trojan horse*, a vivid reminder of the ancient Trojan War.

Day 3 Canakkale / Pergamon / Kusadasi

BLD

Continue proceed on the ancient city of *Pergamon*. Tour the *Acropolis*, an architectural masterpiece that is perched on the city's highest point. Fascinating sites here include the *Altar of Zeus, Temple of Athena and Temple of Trojan*. Proceed to the lively coastal town of Kusadasi.

Day 4 Kusadasi / Pamukkale

BLD

After breakfast, enjoy a memorable visit to *Ephesus* one of the world's finest archaeological sites, where we visit the Arcadian Way, the splendid facade of the *Library of Celsus* and see the amphitheatre which is still used for concerts. Later visit the *Virgin Mary stone cottage*. Proceed to visit *Turkish leather showroom*. Continue to view the remains of the *Temple of Artemis*, one of the Seven Wonders of the Ancient World. Travel to *Pamukkale (Cotton Castle)*. Proceed to tour the ruins of the ancient city of Hierapolis and explore Cotton Castle, a UNESCO World Heritage Site, made up of fascinating white terraces and pools created by calcareous hot spring waters flowing down the mountain.

Day 5

Pamukkale / Konya / Cappadocia

BLD

After breakfast, proceed to *Konya*. Konya was the canter of the Selcuk Empire as well as the city of Mevlana and his Whirling Dervishes. Visit *Mevlana Mosque & Tomb*. After enjoy lunch in Konya, we will continue drive to *Cappadocia*. Dinner & overnight in Cappadocia.

** After dinner, enjoy the exotic Turkish Belly Dance Show.

Day 6

Cappadocia

BLD

Enjoy a full-day tour of *Cappadocia*, which boasts a unique landscape sculpted by the wind, sun, rain and snow. Continue to *Uchisar*, an old village comprising small dwellings carved into a massive rock. Continue with *Ortahisar*, which means "the fortress in the middle" is a picturesque town built around a huge tufa rock with numerous openings. Visit *Goreme Valley Open Air museum* explore the moon-like landscape of this unique and ancient area. There are hundreds of chapels carved into the hillside and the frist religious colonies found here dates back to 373 AD, is truly an unforgettable experience. Explorer *Kayamakli Underground City*, one of the largest underground cities here, said to have existed since the Hittite period.

** Hot Air Balloon ride over the most extraordinary landscapes (subject to weather conditions) or Jeep Safari tour (at own cost)

Day 7 Cap

Cappadocia / Ankara / Bolu

BLD

After breakfast, depart for **Ankara**, capital of Turkey. Visit **Ataturk Mausoleum**, the final resting place of Mustafa Kemal Ataturk, who was regarded as the father of modern Turkey. Thereafter, proceed to Bolu for your overnight stay

Day 8

Bolu / Istanbul

BLD

This morning, return to Istanbul. Upon arrival, proceed to view *Hagia Sophia Museum*, a must-see attraction because of its religious and architectural significance and visit *Topkapi Palace*, once the home of the Ottoman Empire. After which we discover the *Taksim Square* and *Istiklal Street*, most famous pedestrian street in Istanbul. You can do last minute shopping at the *500 year old Grand Bazaar*, a maze of over 4,000 stalls and shops selling leather goods, jewellery, handicrafts, ceramics, Turkish coffee and other local products.

Day 9

Istanbul / Transit City

B L MOB

After breakfast, proceed to visit the *Blue Mosque*, also known as Mosque of Sultan Ahmet, which boasts a unique feature of 6 minarets. Thereafter, view the remains of *Hippodrome of Constantinople*, which consists of 3 monumental columns and a fountain.. take the *Bosphorus cruise* to enjoy the unique experience of cruising between 2 continents of Asia and Europe. After transfer to airport for your flight home.

Day 10

Transit City / Kuala Lumpur

МОВ

Arrival Kuala Lumpur with happy memories.

* Shopping Stop: Leather Factory, Turkish Delight, Carpet shop











10

8晚

土耳其奇妙之旅

伊斯坦堡 / 卡那凯尔 / 博格蒙古城 / 库萨拉西 / 帕姆凯尔 / 孔雅 / 卡帕多西亚 / 安卡拉 / 波鲁

第1天 吉隆坡 / 中转城市 / 伊斯坦堡

机上用餐 晚

集合于吉隆坡国际机场后,带着愉快兴奋的心情飞往伊斯坦堡,途径中转 城市。抵达后,续往酒店休息。

第2天 伊斯坦堡 / 卡那凯尔

凯墓尔地下城 Kayamakli Underground City

早午的

早餐后,前往**卡那凯尔**,畅游**特洛伊古迹**。在这里,您将会一睹**巨大特洛伊木马**的复制品,一个古代特洛伊战争的象征。从公元前3000年到耶稣诞生的期间,特洛伊城一共经历了9个不同时代,而 每一个新时代是建立在旧时代之上。这个城市也因著名诗人荷马的史诗'伊利亚特'和'奥德赛'而名声大噪。

第3天 卡那凯尔/波格蒙古城/库萨拉西

早午晚

续往**波格蒙古城**。游览一间建在城市的最高点,堪称建筑杰作的**卫城**。 畅游这座古希腊卫城里最著名的景点**如宙斯祭坛,雅典娜胜利女神殿**和 **特洛伊神殿**。续往位于爱琴海--库萨拉西,亦以迷人的沙滩和港湾船舶 之美闻名。

第4天 库萨拉西 / 帕姆凯尔

早午晚

今早,举世闻名的**古城 - 以菲索斯**,此古城建筑宏伟,工程庞大,采用古希腊建筑风格露天刿场,至今乃一直沿用。参观**圣马利亚石头故居**。续往参观**本地著名的皮革厂**。前往**棉花堡——帕姆凯尔**,参观**古罗马废墟**,再到被列为世界文化遗产的自然奇观棉花堡。这里的岩石因温热的矿泉水冲击而形成以固化钙质为主要成分的白色钙华岩石。

第5天 帕姆凯尔/孔雅/卡帕多西亚

早午晚

早餐后,前往孔雅现在乃是虔诚回教徒的中心和朝胜圣地。接着参观**梅芙拉那清真寺和陵墓**。在孔雅享用午餐。续往卡帕多西亚。

* 晚餐后,欣赏异国情调的传统肚皮舞秀。

第6天 卡帕多西亚

早午晚

卡帕多西亚是一片由风雪,太阳,雨雾所雕塑的土地景观。它的大量栋梁支柱,以及如神话般的精灵烟窗,是摄影爱好者镜头下的场景。建在岩洞里的古老乡村巫岂沙尔。继续Ortahisar,这意味着"在中间的堡垒"是一个风景如画的小镇,围绕着一个巨大的石灰岩与众多的开口。游览凯墓尔地下城,据说早在赫提时期就已存在。接着,带你参观有29座石岩教堂的歌利美露天博物馆,里头有些教堂在公元6世纪便已存在,而且还绘有讲述圣经故事的精美壁画。

** 可自费参与一趟热气球之旅,体验这神奇非凡,凝空辽望令人叹为观止的景观。 (视乎天气状况而定)或越野吉普车游(自费)。

第7天 卡帕多西亚 / 安卡拉 / 波鲁

9 年 晦

早餐后,前往土耳其首都**安卡拉**。参观**安他突之回墓**,也是土耳其共和 国首任总统"土耳其之父"穆斯塔法凯末尔安他突的长眠之处。博物馆的 建筑设计是安那托利亚族人多种建筑风貌的体现。续往波鲁夜宿。

第8天 波鲁 / 伊斯丹坦堡

早午晚

今早,沿马尔马拉海回到伊斯丹坦堡。前往**哈吉亚苏菲亚博物馆**内收藏了大量宗教与建筑文献。续往参观**托卡卑皇宫**,它曾经是鄂图曼帝国的宫殿,如今已是一所博物馆宫殿。续往**塔克辛广场和 Istiklal 步行街**,是伊斯丹坦堡最著名的步行街。过后到拥有500年历史的巨大室内市场凑热闹。这里有超过4000个摊位和商店,售卖皮革品,珠宝,手工艺品,陶瓷,土尔其咖啡和其他土产。

第9天 伊斯丹坦堡 / 中转城市

早 午 机上用餐

今早,游览有 6 个独特尖塔的**苏丹阿和梅特回教寺**,此寺因内墙铺满了蓝色清真寺;下站是古时烈火战车赛的康斯坦迪诺伯希波竞技场。观赏**竞技场内著名的残留废墟,如3根圆柱和喷泉**。搭乘**游船畅游博斯普鲁斯海峡**,感受悠游于亚欧两大陆的独特体验。过后,送往机场乘客机飞返家园。

第10天 中转城市 / 吉隆坡

机上用餐

抵达吉隆坡,欢愉的旅程!

* 购物站:皮革厂,土耳其土产店,地毯店。



· 倘若原定的景点不对外开放,将由其他景点取代。 · 以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。 · 在主要节日,商业展览,旅游旺季期间,住宿酒店可能需要安排在另一个城市。

联络方式 Contact:

价格 Price:

出发日期 Departure Date: